
Protokol Nr 83/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 27 marca2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochockr

cztonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

orazi Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wiqckowski - dyrektor SPZOZ w Mirisku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo6ciami
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjqcie porzqdku obrad.
3 Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia.
5. Rozpatrzenie wnioskow do projektow uchwal i innych materialow na XX sesjq Rady

Powiatu Minskiego.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie uZyczenia czq6ci nieruchomosci polozonej w miejscowosci

Topor, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2255\N.
7. Podjqcie uchwaly w sprawie u2yczenia czq6ci nieruchomo6ci polozonej w miejscowosci

Walentow, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2209W i nr 4245\N.
B Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Domu Pomocy

Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni do prowadzenia inwestycj,.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie naboru na stanowisko dyrektora Domu Pomocy Spolecznej

w Kqtach
'10. Podjgcie uchwal w sprawie udzielenia upowaznien Komendantowi Powiatowemu

Pahstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Mazowieckim.
11. Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie planu dofinansowania form

doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2017 roku.
12. Sprawy oswiatowe.
'13 Podjqcie uchwaly w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu Powiatu Minskiego,

sprawozdania z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespolu
Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim oraz informacji o stanie mienia Powiatu
za 2016 r.

'14 Podjgcie uchwaly w sprawie ustalenia harmonogramu realizacji dochodow iwydatkow
budzetu Powiatu Mihskiego na ll kwartal2017 r.

'15, Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
16 Podjqcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia
17. Sprawy roZne.
'18. Przyjgcie protokotu posiedzenia w dniu 13 marca 2017 r.

19. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.



Ad. 2

Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, do ktorego wprowadzono jako pkt
11 - Podjqcie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na zakup sprzgtu medycznego
przez Samodzielny Publiczny Zespot Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim
Z powyZszq zmianq porzqdek posiedzenia zostat przyjqty jednoglosnie w obecnoSci
4 czlonkow Zarzqdu (nieobecny p L Bogucki),

Ad. 3
Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawacn:

- w dniach 17-19 marca br. przebywal w Rejonie Oszmianskim na Bialorusi, podpisane
zostato porozumienie o wspolpracy. Miasto Minsk Mazowiecki zaproponowalo, aby
miesiqc czerwiec oglosic miesiqcem kultury biatoruskiej (inicjatywa ta zostata objgta
patronatem przez ambasadora Biatorusi). Zaproszono delegacjg Rejonu
Oszmianskiego na Dni Powiatu Minskiego.

- Mazowiecki Urzqd Wojewodzki potwierdzil rozliczenie dotacji z rezerwy ogolnej
budzetu panstwa na inwestycjg w S7ZOZ,

-21 marca br. na stanowisko Komendanta Powiatowego Panstwowej Strazy pozarnej
w Minsku Maz. p. Pawet Parobczar,

- Sqd Okrggowy w Lublinie przeslal nakaz zaplaty kwoty 259.000 zl (i zwrot kosztow
'10.500 zl) na rzecz Collect Consulting,

- podpisana zostata umowa z tJrzqdem Marszatkowskim na dofinansowanie w kwocie
318.1 50 zl zadania drogowego Dqbe Male -Transbor - starogrod,

- w dniu 24 marca br. odbyly sig Targi Szkot Wyzszych w ZSE w Minsku Maz.
(prezentowalo siq 20 uczelni),

- rozpoczQta siq kolejna edycja kampanii ,,Nasz wspolny Swiat", ktora w zwiqzku ze
Swiatowym Dniem Osob z Zespolem Downa, organizowana jest wspolnie przez
stowarzyszenie ,,Dzieciom Radosc" i Zespol szkol specjalnych w lgnacowie.

wicestarosta - Krzyszlof Plochocki poinformowat o nastgpujqcych sprawach:
- odbyt sig Vlll Powiatowy Konkurs wiedzy o Krajach Niemiecko jqzycznych,
- odbylo sig posiedzenie komisji konkursowej powolanej do wylonienia kandydata na

stanowisko dyrektora DPS 5w. Jozefa w Mieni. Wptyngla 1 oferta p. Marianny
Wozniak.

Ad.4
Starosta powiedzial,2e olrzymalismy informacjq o koniecznosci dostosowania

do konca grudnia 2017 r. pomieszczen do rozporzqdzenia Ministra Zdrowia, a ma to
zwiqzek z harmonogramem modernizacji szpitala.
Zastgpca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, 2e harmonogram dotyczqcy
dostosowania SPZOZ do wymogow rozporzqdzenia i podzielono go na 4 etapy
l-qczna wartosc robot to ponad 17 mln zl. WyjaSnil,2e podzialu dokonano biorqc pod
uwagg, to ze szpital musi funkcjonowac ciqgle, nie przewidziano przerw w swiadczeniu
ustug. Drugim elementem, ktory trzeba bylo uwzglgdnic przy przygotowaniu
harmonogramu to mozliwosci techniczno-organizacyjne. Na ten rok zapranowany
zostat etap | - wentylatornia, serwerownia, poradnia ginekologiczno-potoZnicza,
ginekologiczna izba przyec, na I p, blok porodowy i czqlc ginekologii, a na ll p.
powstanq pracownie endoskopowe po obecnych blokach operacyjnych.
P. Czeslaw Mazek powiedzial,2e czg6c funkcji nale2y przenieSc do nowego budynku
pawilonu (OlT i bloki operacyjne). Szacowane naklady na I etap to kwota 4,5 min zl.



Wyjasnit, 2e po przeniesieniu tych funkcji do pawilonu nalezy oproznione powierzchnie
dostosowac do zmian organizacyjnych glownie funkcjonowania oddzialu
ginekologiczno-potoZniczego. Dodal, ze bqdzie duzo prac przygorowawczych zanim
przystqpimy do glownego remontu, ale sprawy organizacyjne uzgodniono z
ordynatorami.
Stwierdzit, 2e zakres robot w ramach etapu I nie jest realny do wykonania w roku
biezqcym. Najlepszym rozwiqzaniem byloby ogloszenie przetargu na ten zakres, ale z
wykonawcq naleZaloby wydzielic pewien zakres, ktory technicznie i finansowo jest w
stanie zrobic, a pozostalqczq|c dokonczyc po nowym roku.
Z-ca dyr. SPZOZ powiedzial,2e ll etap stanowi zagospodarowanie terenu z budowq
parkingu. Zwrocil uwagg, ze w pierwszej kolejnosci starano sig uwzglqdnic te oddziaty,
ktore majq najmniejsze dostosowanie do rozporzqdzenia. Dodal, ze prace nale2y
rozpoczqc przed 16 czerwca2018 r., bo wtedy konczy siq pozwolenie na modernizacie
tych obiektow.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski wyja5nil, 2e na oddziale wewnqtrznym
pomigdzy lo2kami musi byc pewna odlegNosc i dostgp do lozka powinien byc z trzech
stron. W tym celu komisja dokonala przeglqdu pomieszczen i ustalono, Ze na I piqtrze
t na parterze powinno byc po 30 loZek oraz powinny byc wydzielone dwie sale na
izolatki (przeprowadzenie niezbqdnego remontu iwydzielenie Sluzy). W przypadku gdy
przeniesione zostalyby pracownie endoskopowe, wowczas molna bytoby zwigkszyc
liczbg lo2ek o 7.l-qcznie na oddziale wewngtrznych po kompleksowym dostosowaniu
bytoby 67 loZek.
Wyjasnif, ze remont izolatek wymaga przygotowania projektu i wyszacowano koszt na
kwotq 300.000 zN.

Kolejno p. Czeslaw Mazek poinformowal, 2e pierwsze postgpowanie na zakup
wyposazenia meblowego dla blokow operacyjnych i OIT zostalo uniewaznione
poniewaz wplyngla jedna oferta na kwotg 2'18.000 zl i przekraczala srodki
zabezpieczonena ten cel. Powtorzono przetarg iotwarcie oferl nastqpi 31 marca br.,
w zwiqzku z tym koniec kwietnia to realny termin na dokonanie przeprowadzki. Dodat,
2e przygotowany jest do drugiego przetargu na pozostale wyposazenie do
laboratorium i sterylizatorni.
Skarbnik Powiatu zwrocila sig z pytaniem, dlaczego nie ogloszono dwoch przetargow
na wyposazenie, bo mamy stracony miesiqc. Dodat, 2e nie molna doprowadzac do
tego, ze sEzabezpieczone Srodki, a czekajq pol roku nazrealizowanie planu.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e podzlat byt z tego powodu, ze jest to inny rodzaj
mebli oraz ogloszenie przetargu na wszystkie meble spowodowaloby wydtuzenie
proceoury.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e przelargi mogty byc ogloszone
rownolegle. Ponadto zwrocil sig z pytaniem, czy dyrekcja SPZOZ jest w stanie
precyzyjnie okreSlic, ile waftosciowo w tym roku mozna byloby przerobic srodkow,
gdyZ udzielona dotacja jest do rozliczenia w danym roku i nie ma mozliwosci o jej
rozliczaniu 30 g rud n ia.
P. Czeslaw Mazek powiedzial,2e w przetargu mo2na okreslic kwotq na dany rok.
Dyr. A Wiqckowski powiedzial, 2e w pierwszej kolejnoSci muszq byc wykonane
wentylatornia i rozdzielnia (wykonanie na pewno powyzej 50%).
Starosta powiedzial, 2e nie chcemy doprowadzac do sytuacji, 2e nre mamy
dokonczonej sprawy z pawilonem, w wchodzimy w modernizaqq.
Kolejno Starosta powiedzial,2e na modernizacjq przychodni zaplanowane sq srodki w
kwocie 2.9 mln zt.



P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e w ramach ll etapu modernizacji przychodni wplynqiy
4 oferty, najtansza na kwotq 2.207.850 zt (okres gwarancji 60 m-cy), najdrozsza ni
kwotg 2.864.449 zt.
Starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e mowimy tylko o sprawach
remontowych, natomiast sprawa wyposazenia pozostaje otwarta.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e przetarg nie obejmuje wyposazenia (mebli
medycznych i socjalno-biurowych) i nie obejmuje rowniez pomieszczen po aptece.
Z-ca dyr. SPZOZ powiedzial, 2e zlo2ony zostal wniosek dotyczqcy sfinansowania
ogrodzenia od istniejqcej stacji trafo do wjazdu na teren szpitala (ok. 90 mb) koszt
36.900 zt Ponadto pojawila sig propozycja, aby od wjazdu do zakladu pogrzepowego
zamontowac dwa szlabany parkingowe (koszt ok. 18.000 zt) Po zmianie planu
zagospodarowania przestrzennego docelowo wykonane zostalo ogrodzenie, droga
wewnqtrzna i miejsca parkingowe.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig o przygotowanie dokumentacji z
kosztorysem na ogrodzenie, wjazd i rozbiorkg dyzurki i wowczas podjqte zostaloby
rozstrzygniqcie. Ponadto zwrocil siq o przekazanie informacji po rozstrzygniqciu
przetargu na przychodniq.
Dyr SPZOZ - Artur Wiqckowski poinformowal, ze w dniu 16 marca br, zwiqzki
zawodowe dzialaiqce w SPZOZ zlo2yly oczekiwania w zakresie podwyzki
wynagrodzenia zasadniczego dla wszystkich pracownikow etatowych o 300 zl (roc>zny
koszt 3.055.561 ,56 zl). Dodal, ze poinformowal zwiqzki zawodowe o szacunKowym
koszcie podwyzek oraz 2e wplyngtoby to na zwigkszenie straty szpitala. Wyrazil
zdanie, ze w tym momencie nie jest w stanie spelnic takich oczekiwan i zaproponowal
wstrzymanie siq z negocjacjami do czerwca br, bo prawdopodobnie wprowaozone
zostanie rozporzqdzenie dotyczqce ptacy minimalnej w zawodach medycznych.
Na dzien 30 marca br. zaplanowane jest kolejne spotkanie, na ktorym zwi1qzki
zawodowe malq zalqc stanowisko do przedstawionej propozycji.
Ponadto dyrektor poinformowal, 2e nadal brakuje 4 lekarzy na oddziale wewnqtrznym,
natomiast ordynator chirurgii wycofal swojq rezygnacjq i lekarze, ktorzy mieli z nim
odejsc rowniez pozostajq.
Z koncem czerwca br. zamierza odejSc na emeryturg koordynator neonatologii.
Dyr. Artur Wigckowski powiedzial,2e 15 kwietnia br. nastqpi otwarcie ofert na iomograf
(sprzedaZ ratalna).

Ad. 5
Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedzial, 2e do materialow na najbliz:szq

sesJg uwagq zglosil radny Grzegorz Gahko, ktory zwrocit sig, aby decyzjq odnoSnie
przeznaczenia Srodkow na halg w ZSZ Nr 2 przeniesc na kolejnq sesjg.
Ponadto kwota 3 mln zl zostanie zapisana dla szpitala, a uruchomienie Srodkow bqdzie
uzale2nione od zabezpieczenia pozostalych srodkow w ramach Srodkow wlasnvch
szpitala.
Dodal, 2e porzqdek obrad zostat uzupetniony o 3 pkt-y .- Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Minsk
Mazowiecki na realizaqq zadania pn. ,,Rozbudowa drogi gminnej ul. Dqbrowki
w Minsku Mazowieckim",
- Podjqcie uchwaty w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Siennica na
realizacjg zadania pn. ,,Przebudowa ul. Srodkowej i Krotkiej w msc. Siennica oraz drogi
powiatowej nr 2738\N Siennica - Kolbiel".



- Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Sulejowek na
pokrycie czg5ci wydatkow zwiqzanych z obstugq komunikacyjnq mieszkancow powiatu
przez Szybkq Kolej Miejskq na trasie Sulejowek - Warszawa.

Ad. 6
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

poinformowal, 2e Burmistrz Mrozow zwrocil sig z prosbq o uZyczenie na okres do
3'1 sierpnia br. czqsci nieruchomoScistanowiqcej drogg powiatowq Mrozy-Topor-Lipiny
w m. Topot zprzeznaczentem na przebudowg drogi. Dodal, ze dyrektor ZDP w Minsku
Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastgpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie uZyczenia czqsci nieruchomosci
polozonej w miejscowoSci Top6r, gmina Mrozy, stanowiqcej drogq powiatowq nr
2255W', przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednogtosnie (nieobecny t_. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNg Nr 525/17 w sprawie u2yczenia czgsci
nieruchomo6ci poNo2onej w miejscowo5ci Topor, gmina Mrozy, stanowiqcej
drogg powiatowq nr 2255W.

Ad. 7

Naczelnik - Wojciech Osinski poinformowal, 2e wojt gminy Dobre zwrocil siq
o u2yczenie na okres do dnia 31 grudnia 2018 r. czgsci nieruchomoSci polozonych
w miejscowoSci Walentow stanowiqcych drogi powiatowe Radoszyna-Kobylanka-
Walentow oraz drogi Wierzbno-Osowno-Walentow z przeznaczeniem na budowg
chodnikow. Dodal, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powy2szy
wniosek.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 525/17 w sprawie u2yczenia czESci
nieruchomoSci poNozonych w miejscowo6ci walentow, gmina Dobre,
stanowiqcych drogi powiatowe nr 2209W i nr 424SWl

Ad. I
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedziat, ze wptynqt wniosek dyrektora DPS

,,Jedlina" w Mieni o udzielenie upowaznienia do realizacji zadania inwestycyjnego
,,Rozbudowa, przebudowa, nadbudowa budynku mieszkalnego nr 1 DPS ,,Jedlina"
o szyb windy, maszynownig oraz pomieszczenie palarni z jednoczesnq zmianq
sposobu uzytkowania wybranych pomieszczen",
Nastgpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi
Domu Pomocy Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni do prowadzenia inweslycji,
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaNy Zarzqd Powiatu
opowiedzial siq jednogfosnie (nieobecny t_. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 527117 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Domu Pomocy SpoNecznej ,,Jedlina" w Mieni do
prowadzen ia i nwestycj i.

Ad. 9
Starosta - Antoni Jan farczynski poinformowal, 2e dyrektor DPS w Kqtach

p. Danucie Ekeft umowa konczy sig z dniem 20 kwietnia br. i w zwiqzku zlym nale2y
ogtosic nabor na stanowisko dyrektora.



Nastgpnie odczylal projekt uchwaly w sprawie naboru na stanowisko dyrektora Domu
Pomocy Spotecznej w Kqtach; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem
uchwaiy Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednogloSnie (nieobecny t-. Bogucki),

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 528/17 w sprawie naboru na stanowisko
dyrektora Domu Pomocy SpoNecznej w Kqtach.

Ad. 10
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e z dniem 21 marca br. na

stanowisko Komendanta Powiatowego Panstwowej Strazy Pozarnej powolany p.
Pawel Parobczak. W zwiqzku z tym nale2y udzielic upowaznienia do sktadania
oswiadczen woli zwiqzanych z prowadzeniem dzialalnosci Komendy.
Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia
Komendantowi Powiatowemu Panstwowei Strazy Po2arnej w Minsku Mazowieckim;
przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jednogloSnie (nieobecny t_. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 529117 w sprawie udzielenia
upowa2nienia Komendantowi Powiatowemu Panstwowej Strazy Po2arnej
w Minsku Mazowieckim.
Kolejno odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia
Komendantowi Powiatowemu Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Mazowieckim.
Upowaznienie dotyczy zaciqgania zobowiqzan zwiqzanych z realizacjq przedsiqwzigc
ujgtych w zalqczniku do Wieloletniej Prognozy Finansowej i z tytulu umow, ktorych
realizaqa w roku budzetowym i w latach nastqpnych jest niezbgdna do zapewnienia
ciqgtosci dzialania jednostki i w ktorych wynikajqce ptatnosci wykraczajq poza rok
budzetowy. Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd
Powiatu opowiedzial sig jednogtoSnie (nieobecny t_. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 530t17 w sprawie udzielenia
upowaznienia Komendantowi Powiatowemu Paristwowej Stra2y Pozarnej
w Minsku Mazowieckim.

Ad,11
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

wptyngty opinie zwiqzku zawodowego ZNP i NSZZ ,,Solidarnosc" w zakresie
zwiqkszenia srodkow na doskonalenie zawodowe nauczycieli dla ZSE w Minsku Maz.
i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku
Nastqpnie odczytala uchwalg zmieniajqcq uchwalq w sprawie planu dofinansowania
form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2017 roku; przeprowaozono
glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial sie
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 531/17 zmieniajqcq uchwaNg w sprawie
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieliw 2017 roku.

A.d.12
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz przedstawila

wniosek dyrektora Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz., klora zwrocita siq o wyrazenie
zgody na realizacjg projektu ,,OkaZ szacunek i bqd2 szanowany" w ramach Erasmusa,
ktory realizowany bylby od 1 wrzeSnia 2017 r. przez 3 lata. Udziat wzielobv w nim



5 szkol z Belgii, Porlugalii, Niemiec i Wloch. Zorganizowanych bytoby 5 wyjazdow do
szkol partnerskich (20 osob z ZS Nr 1), warto6c projektu 21.240 euro, a wklad wlasnv
20o/o.

Zarzqd Powiatu po analizie nie wyraziN zgody na powyzszy projekt.
Kolejno p, Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e otrzymalismy metryczkg subwencji
oswiatowei na 2017 r. i standard A na ucznia wynosi 5.292, 77 zl i jest wyZszy
o 14,70 zl w stosunku do roku 2010 r.

Przedstawione stawki dotacji na 2017 r. zostaly wyliczone w oparciu o rozpo rzqdzenie
MEN w sprawie sposobu podzialu czqsci oswiatowej subwencji ogolnej dla jednostek
samorzqdu terytorialnego w 2017 r
Poinformowala, 2e w 2016 r. powiat udzielal dotacji 17 szkolom i placowkom.
Zobowiqzani jestesmy Jeszcze dotowac Niepublicznq Poradnig Psychologiczno-
Pedagogicznq Centrum Edukacyjne w Sulejowku, ale z uwagi na brak dzieci objgtych
wczesnym wspomaganiem rozwoju, dotacja nie byta dotychczas przekazywane.
Dodala, 2e od wrzeSnia 2017 r, bgdziemy dotowac 4 nowe szkoly.
Kolejno p Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Sulejowku o przyznante etatu zastgpcy dyrektora
od wrzesnia 2017 r.

Wniosek pozostawiono do rozpatrzenia na kolejne posiedzenie.
Ponadto przedstawiony zostat wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej
w Minsku Mazowieckim o przyznanie % etatu administratora bezpieczenstwa
informacji od 1 marca br.
Wniosek pozostawiono do rozpalrzenia na kolejne posiedzenie.

Ad.13
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk poinformowata, 2e w dniu 31 marca uptywa

termin przedlo2enia sprawozdania z wykonania budzetu 2a2016 rok.
Nastqpnie omowila projekt uchwaty w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu
Powiatu Minskiego, sprawozdania z wykonania planu finansowego Samodzielnego
Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim otaz informacji
o stanie mienia Powiatu 2a2016 r.
- dochody budzetowe wykonano w kwocie 136.816.170,48 zl, co stanowi 102,32ok
planu w tym: dochody biezqce 127.425.239,39 zl, dochody majqtkowe
9.390.931 ,10 zl. Wydatki budzetowe zrealizowano w kwocie 133.581 .70g,73 zl t1.
94,B3oh planu, w tym wydatki biezqce 110.978.806,44 zr, wydatki majqtkowe
22.602.903,29 zl
Plan przychodow budzetu Powiatu na2016 r. stanowit kwotg 12.322.351,71 zl, z tego
kredyt bankowy - 7.000.000 zl oraz wolne Srodki pienigzne na rachunku bankowym -
5.322.351,71 zl. Przychody wykonano w kwocie 12.322.351,78 zl.
Plan rozchodow wyniost 5.183.710,71 zl, na co zloLyly siq sptaty kredytow bankowych
w kwocie 4 920.000 zl oraz splaty po2yczek z WFOS|GW w kwocie 263.710,71 zl
Ponadto powiedziala, 2e na plan dochodow sktadajq sig m.in.:
- subwencja ogolna - 52,092.469 zl,
- udzialy powiatu w podatkach stanowiqcych dochod budzetu panstwa
36 883.898,76 zl,
- dotacje z budzetu panstwa stanowiq kwotg 23.0i6.2j0,17 zl
- dochody wlasne 19.605.004,28 zl
Skarbnik Powiatu poinformowala, ze wynik finansowy SPZOZ to strata w kwocie
1.249.814 zl



Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly w sprawie
sprawozdania z wykonania budzetu Powiatu Minskiego, sprawozdania z wykonania
planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespotu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim oraz informacji o stanie mienia Powiatu za2016 r. CzlonkowieZarzqdu
gtosowali nastqpujqco:

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaiy.
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 532117 w sprawie sprawozdania
z wykonania bud2etu Powiatu Minskiego, sprawozdania z wykonania planu
finansowego Samodzielnego Publicznego ZespoNu Opieki Zdrowotnej w Mirisku
Mazowieckim oraz informacji o stanie mienia Powiatu 2a2016 r.

A.d.14
Skarbnik Powiatu omowila projekt uchwaiy w sprawie ustalenia harmonogramu

realizaQi dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na ll kwarLal 2017 r.
Wyjasnila, 2e na ll kwartal poziom dochodow zaloZony zostal w wys. 52,4% i poziom
wydatkow w wys.45,91%.

Przeprowadzono glosowanie nad projektem uchwaNy w sprawie ustalenia
harmonogramu realizaQi dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na
ll kwaftal 2017 r.

Czlonkowi e Zarzqdu glosowali nastqpujqco.
- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly.
Gtosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie byto, nieobecny p. t-ukasz Bogucki.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 533117 w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochod6w i wydatk6w budzetu Powiatu Minskiego na
ll kwartat 2017 r.

Ad. 15

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawiia projekt uchwaty w sprawie zmian
w budzecie Powiatu na 2017 rok. WyjaSnila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej
i dotyczyty:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Mirlsku Maz.
- Zespolu Szkol im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.,
- Zespolu Szkol Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mirisku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.



- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Polarnej w Minsku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly cztonkowie
Zarzqdu gtosowali nastqpujqco :

- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly.
Gtosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie byfo, nieobecny Starosta - Antoni Jan
Tarczynski.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 534/17 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 16
Wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e wplynqt wniosek

o zatwierdzenie uzgodnionego z wojewodq rocznego Planu Pracy Srodowiskowego
Domu Samopomocy Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej w Minsku Mazowieckim.
Nastgpnie odczytal projekt uchwaty w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy
Srodowiskowego Domu Samopomocy Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej
w Minsku Mazowieckim na 2017 rok, przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siQ jednoglosnie (nieobecny
t-. Bogucki).

Zarz4d Powiatu podjqN uchwaNg Nr 535/17 w sprawie zatwierdzenia Planu
Pracy Srodowiskowego Domu Samopomocy Caritas Diecezji Warszawsko-
Praskiej w Mirisku Mazowieckim na 2017 rok.

Ad. 17
Ustalono, kolejne posiedzenie odbgdzie siq 4 kwietnia br. o godz. 8.30.

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami powiedzial, 2e dyrektor Zespolu
Szkot Agrotechnicznych zwrocila sig o wyrazenie zgody na wycinkg dwoch drzew
jarzqbiny rosnqcych przy wejSciu do budynku szkoty (.1edno zdrzew jest uschnigte).
Zarzqd Powiatu wyrazrl zgodq na usuniqcie 2 drzew.
Kolejno przedstawit pismo firmy PROSKOL z Siedlec dzialalqce; w imieniu inwestora
Gminny zaklad Gospodarki Komunalnej w Minsku Maz., w ktorym informuje, ze
zajmuje siq opracowaniem dokumentacji pn. ,,Projekt na budowg kanalizacji sanitarnej
w odcinkiem przesylowym w m. Targowka, Osiny, Kolonia Janow, Budy Janowskie
i Dziqkowizna wraz z nadzorem autorskim" W zwiqzku z tym zwrocono sig
o wyrazenie zgody na dysponowanie terenem na cele budowlane na dzialce nr ew.
307 18, 307 11 1, 311 13, 30612 obrqb Janow gm. Minsk Mazowiecki.

Zarzqd Powiatu nie wyrazil zgody na dysponowanie nieruchomoSciq na cele
budowlane (ze wzglgdu na lokalizaqe sieci).

W zakresie nakazu zaplaty na rzecz firmy Collect Consulting Zarzqd Powiatu
postanowil, 2e zgloszony zoslan ie sprzeciw.



Ad. 18
Protokoty posiedzen w dniach 27 lutego i6 marca 2017 r. zostaty przyjqte.

Ad. 19
Zamkn igcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rosta - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


